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PROTOKÓŁ NR II/2018 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 12 grudnia 2018 roku  
w Zespole Placówek Kultury w Żmigrodzie 

W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych ( lista obecności, jako załącznik nr 1). 
Radna nieobecna Justyna Gawot –Turowska   
 

Obecni byli również: 
Z-ca Burmistrza Gminy Żmigród  Zdzisław Średniawski 
Sekretarz Gminy Żmigród   Joanna Monastyrska   
Skarbnik Gminy Żmigród   Anna Dobrowolska   
Pracownicy urzędu, goście i sołtysi ( lista obecności, jako załącznik nr 2 i nr 3). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 1300. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, 
otworzył sesję wypowiadając słowa  

„OTWIERAM II SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE”  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przywitał bardzo serdecznie wszystkich 
uczestników sesji. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomoc-
nych uchwał.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad wyboru Sekretarza. 
Wiceprzewodnicząca rady Halina Szaniawska zgłosiła kandydaturę 
Wiceprzewodniczący rady Rafała Zagórskiego 
Wiceprzewodniczący rady Rafał Zagórski wyraził zgodę dla pełnienia funkcji 
Sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zgłoszonej 
kandydatury na Sekretarza.  

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3.  Balcerzak Joanna  za   

4.  Cłapka Mariusz  za   

5.  Czyżowicz Jan  za   

6.  Kantor Joanna Maria  za   

7.  Kubik Andrzej za   

8.  Machi-Skibińska Justyna za   

9.  Maksymowicz Zofia  za   

10.  Marzec Robert za   

11.  Skrzypek Artur za   

12.  Szaniawska Halina za   

13.  Zagórski Rafał Adam   wstrzymujący 

14.  Żołnierowicz Bożena za   

Radni 13 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym” wybrali 
Wiceprzewodniczącego rady Rafała Zagórskiego Sekretarzem. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 
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Przewodniczący rady Jan Czyżowicz oddał głos dla radnego Patryka Ireneusza 
Andrzejewskiego. 
Radny Patryk Ireneusz Andrzejewski postawił wniosek w sprawie wprowadzenia 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania Klubu Radnych. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że w Statucie Gminy Żmigród 
jest zapisane, że wniosek o powstaniu klubu zgłasza się do biura rady. 
Przewodniczący Rady skierował zapytanie do p. Mecenas, czy jest potrzeba podjęcia 
uchwały w sprawie utworzenia Klubu Radnych. 
Pani Karolina Kaszuba Mecenas poinformowała, że nie było praktykowane 
powołanie Klubu Radnych przez podjęcie uchwały. Wniosek w sprawie powołania 
Klubu Radnych należy skierować do biura rady. Na zakończenie p. Mecenas 
powiedziała, że radni powinni zapoznać się wcześniej z projektem uchwały.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wniosek o powołaniu klubu 
należy złożyć do biura rady.  
Radna Bożena Żołnierowicz powiedziała, że wniosek o powołaniu Klubu PSL był 
złożony do biura rady. 
Radny Patryk Andrzejewski powiedział, ze w Statucie Gminy Żmigród nie ma 
określonej formy, dlatego przygotował projekt uchwały. Wniosek o powołaniu klubu 
złoży do biura rady. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag i wniosków do porządku obrad.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz ponownie wrócił do punktu porządku obrad 
Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 
 

Projekt uchwały nr 1 w sprawie ustalenia składów ilościowych i osobowych 
stałych Komisji Rady Miejskiej w Żmigrodzie. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali 
projekt uchwały na sesję, a następnie odczytał składy komisji i funkcje radnych w 
komisjach (deklaracje radnych do pracy w komisji stanowią załącznik nr 5): 
Komisja Budżetu i Finansów w składzie: 

1) Joanna Maria Kantor Przewodniczący Komisji  
2) Halina Szaniawska         Z-ca Przewodniczącego Komisji 
3) Jan Czyżowicz Członek Komisji 
4) Zofia Maksymowicz Członek Komisji 
5) Bożena Żołnierowicz Członek Komisji 

 

Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu w składzie: 
1) Patrycja Augustyniak-Seredyńska  Przewodniczący Komisji  
2) Mariusz Cłapka          Z-ca Przewodniczącego Komisji 
3) Patryk Andrzejewski Członek Komisji 
4) Patrycja Augustyniak –Seredyńska  Członek Komisji 
5) Jan Czyżowicz 
6) Justyna Gawot -Turowska 
7) Halina Szaniawska  
8) Rafał Zagórski 
9) Bożena Żołnierowicz  

Członek Komisji 
Członek Komisji 
Członek Komisji 
Członek Komisji  
Członek Komisji 

 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Przemysłu i Rozwoju 
Gospodarczego w składzie: 

1) Patryk Ireneusz Andrzejewski Przewodniczący Komisji  
2) Joanna Balcerzak            Z-ca Przewodniczącego Komisji 
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3) Patrycja Augustyniak-Seredyńska Członek Komisji 
4) Justyna Gawot -Turowska Członek Komisji 
5) Andrzej Kubik 
6) Justyna Machi-Skibińska  
7) Zofia Maksymowicz 
8) Robert Marzec 
9) Artur Skrzypek 
10) Rafał Zagórski 

Członek Komisji 
Członek Komisji 
Członek Komisji 
Członek Komisji 
Członek Komisji 
Członek Komisji 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w składzie: 
 

1) Zofia Maksymowicz 
2) Artur Skrzypek 
3) Patrycja Augustyniak-Seredyńska 
4) Joanna Balcerzak 
5) Mariusz Cłapka 
6) Joanna Maria Kantor 
7) Robert Marzec 

 Przewodniczący Komisji 
Z-ca Przewodniczącego Komisji 
Członek Komisji 
Członek Komisji 
Członek Komisji 
Członek Komisji 
Członek Komisji 
 

Radna Patrycja Augustyniak- Seredyńska poinformował, że została wymieniona w 
Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, jako przewodnicząca komisji i członek 
komisji, a jest Przewodniczącą Komisji. Ponadto złożyła  rezygnuję z pracy w Komisji 
Rolnictwa, Ochrony Środowiska , Przemysłu i Rozwoju Gospodarczego.  
Radna Joanna Balcerzak poinformowała, że składa rezygnację z pracy w Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji. 
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zmian 
zgłoszonych do projektu uchwały, wykreślenie radnej Patrycji Seredyńskiej –
Augustyniak z Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, jako członka, a 
pozostawienie w komisji, jako Przewodniczącą Komisji i wykreślenie radnej ze składu  
Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska , Przemysłu i Rozwoju Gospodarczego, 
wykreślenie radnej Joanny Balcerzak ze składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3.  Balcerzak Joanna  za   

4.  Cłapka Mariusz  za   

5.  Czyżowicz Jan  za   

6.  Kantor Joanna Maria  za   

7.  Kubik Andrzej za   

8.  Machi-Skibińska Justyna za   

9.  Maksymowicz Zofia  za   

10.  Marzec Robert za   

11.  Skrzypek Artur za   

12.  Szaniawska Halina za   

13.  Zagórski Rafał Adam za   

14.  Żołnierowicz Bożena za   

Radni jednogłośnie (14 za) przyjęli wprowadzone zmiany. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz ponownie odczytał składy komisji i funkcje 
radnych w komisjach:   
Komisja Budżetu i Finansów w składzie: 

1) Joanna Maria Kantor Przewodniczący Komisji  
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2) Halina Szaniawska         Z-ca Przewodniczącego Komisji 
3) Jan Czyżowicz Członek Komisji 
4) Zofia Maksymowicz Członek Komisji 
5) Bożena Żołnierowicz Członek Komisji 

 

Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu w składzie: 
1) Patrycja Augustyniak-Seredyńska  Przewodniczący Komisji  
2) Mariusz Cłapka          Z-ca Przewodniczącego Komisji 
3) Patryk Andrzejewski Członek Komisji 
4) Jan Czyżowicz 
5) Justyna Gawot –Turowska 
6) Halina Szaniawska 
7) Rafał Zagórski 
8) Bożena Żołnierowicz 

Członek Komisji 
Członek Komisji 
Członek Komisji 
Członek Komisji 
Członek Komisji 

  

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Przemysłu i Rozwoju 
Gospodarczego w składzie: 

1) Patryk Ireneusz Andrzejewski Przewodniczący Komisji  
2) Joanna Balcerzak            Z-ca Przewodniczącego Komisji 
3) Justyna Gawot -Turowska Członek Komisji 
4) Andrzej Kubik 
5) Justyna Machi-Skibińska  
6) Zofia Maksymowicz 
7) Robert Marzec 
8) Artur Skrzypek 
9) Rafał Zagórski 

Członek Komisji 
Członek Komisji 
Członek Komisji 
Członek Komisji 
Członek Komisji 
Członek Komisji 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w składzie: 
 

1) Zofia Maksymowicz 
2) Artur Skrzypek 
3) Patrycja Augustyniak-Seredyńska 
4) Mariusz Cłapka 
5) Joanna Maria Kantor 
6) Robert Marzec 

 Przewodniczący Komisji 
Z-ca Przewodniczącego Komisji 
Członek Komisji 

     Członek Komisji 
Członek Komisji 
Członek Komisji 

 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

15.  Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

16.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

17.  Balcerzak Joanna  za   

18.  Cłapka Mariusz  za   

19.  Czyżowicz Jan  za   

20.  Kantor Joanna Maria  za   

21.  Kubik Andrzej za   

22.  Machi-Skibińska Justyna za   

23.  Maksymowicz Zofia  za   

24.  Marzec Robert za   

25.  Skrzypek Artur za   

26.  Szaniawska Halina za   

27.  Zagórski Rafał Adam za   

28.  Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
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Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.II.4.2018 
 

Projekt uchwały nr 2 w sprawie wyboru przedstawicieli Gminy Żmigród do 
Zgromadzenia Związku Gmin „Bychowo”.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali 
projekt uchwały na sesję i zaproponowali do Zgromadzenia Związku Gminy 
„Bychowo”; radnego Jana Czyżowicza i radną Zofię Maksymowicz.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3.  Balcerzak Joanna  za   

4.  Cłapka Mariusz  za   

5.  Czyżowicz Jan  za   

6.  Kantor Joanna Maria  za   

7.  Kubik Andrzej za   

8.  Machi-Skibińska Justyna za   

9.  Maksymowicz Zofia  za   

10.  Marzec Robert za   

11.  Skrzypek Artur za   

12.  Szaniawska Halina za   

13.  Zagórski Rafał Adam za   

14.  Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.II.5.2018 
   

Projekt uchwały nr 3 w sprawie wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich na terenie 
Gminy Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali 
projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3.  Balcerzak Joanna  za   

4.  Cłapka Mariusz  za   

5.  Czyżowicz Jan  za   

6.  Kantor Joanna Maria  za   

7.  Kubik Andrzej za   

8.  Machi-Skibińska Justyna za   

9.  Maksymowicz Zofia  za   

10.  Marzec Robert za   

11.  Skrzypek Artur za   

12.  Szaniawska Halina za   

13.  Zagórski Rafał Adam za   

14.  Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.II.6.2018 
 

Projekt uchwały nr 4 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Gminy 
Żmigród. 
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Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali 
projekt uchwały na sesję.  
Radny Patryk Ireneusz Andrzejewski przypomniał, że kilka lat temu na sesji 
pojawiły się szyldy z napisami, aby oddać pieniądze, ponieważ wynagrodzenie 
burmistrza i dieta radnych jest zależna od liczby mieszkańców. Ponadto 
wynagrodzenie burmistrza reguluje Rozporządzenie Rady Ministrów.  W maju tego 
roku weszło Rozporządzenie Rady Ministrów, które obniżyło wynagrodzenie wójtów, 
burmistrzów i prezydentów miast. Rada poprzedniej kadencji podjęła uchwałę w 
sprawie wystąpienie do Trybunału Konstytucyjnego z wnioskiem o zbadanie 
zgodności Rozporządzenia Rady Ministrów z Konstytucją RP, ponieważ nie zgadzała 
się z Rozporządzeniem, do dziś brak odpowiedzi z Trybunału Konstytucyjnego. 
Kontynuując temat radny poinformował o wysokości składników poprzedniego 
wynagrodzenia burmistrza i tak: pensja zasadnicza 6 tys. zł, wysługa 1.200,-zł, 
dodatek funkcyjny 2.100,-zł, dodatek specjalny 2.997,-zł razem dawało to 
wynagrodzenie w wysokości 12.297,-zł. Teraz proponowane wynagrodzenie 
burmistrza wyniesie: pensja zasadnicza 4.800,-. zł, wysługa 960, -zł, dodatek 
funkcyjny 2.100,-zł, dodatek specjalny 2.760,-zł razem daje to wynagrodzenie w 
wysokości 10.620,-zł.Radny poinformował, że wynagrodzenie zasadnicze w 
wysokości 4.800 zł jest przypisane dla gmin od 15 tys. w przypadku naszej gminy 
liczba mieszkańców wynosi  15.014 osób. Następnie radny poinformował, jakie 
składnik wchodzą na liczbę mieszkańców, która wynosi 15.014 osób: 14.478 osób 
zameldowanych, 265 osób czasowo zameldowanych, 50 osób prawo wyborcze, 222 
osób zamieszkujących. Następnie radny odczytał wykaz osób zamieszkujących na 
terenie gminy Żmigród (wykaz stanowi załącznik nr 4 do protokołu). Na zakończenie 
radny powiedział, że wszystko zostało udokumentowane. 
Z-ca Burmistrza Gminy Zdzisław Średniawski powiedział, że w imieniu swoim i 
burmistrza Lewandowskiego, chce podziękować radnemu Patrykowi 
Andrzejewskiemu za wnikliwe i dokładne przekazanie informacji dotyczącej 
wynagrodzenie burmistrza i liczby mieszkańców. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przywitał Panią Małgorzatę Matusiak 
Starostę Powiatu Trzebnickiego i Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych.   
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz    wstrzymujący 

2.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3.  Balcerzak Joanna  za   

4.  Cłapka Mariusz  za   

5.  Czyżowicz Jan  za   

6.  Kantor Joanna Maria  za   

7.  Kubik Andrzej za   

8.  Machi-Skibińska Justyna za   

9.  Maksymowicz Zofia  za   

10.  Marzec Robert za   

11.  Skrzypek Artur za   

12.  Szaniawska Halina za   

13.  Zagórski Rafał Adam za   

14.  Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  13 głosami „za” 
    1 głosem wstrzymującym 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.II.4.2018 
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Projekt uchwały nr 5 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Żmigród na rok 2018 i lata następne. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali 
projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz    wstrzymujący 

2.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3.  Balcerzak Joanna  za   

4.  Cłapka Mariusz  za   

5.  Czyżowicz Jan  za   

6.  Kantor Joanna Maria  za   

7.  Kubik Andrzej za   

8.  Machi-Skibińska Justyna za   

9.  Maksymowicz Zofia  za   

10.  Marzec Robert za   

11.  Skrzypek Artur za   

12.  Szaniawska Halina za   

13.  Zagórski Rafał Adam za   

14.  Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  13 głosami „za” 
    1 głosem wstrzymującym 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.II.5.2018 
 

Projekt uchwały nr 6 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2018rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali 
projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz    wstrzymujący 

2.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3.  Balcerzak Joanna  za   

4.  Cłapka Mariusz  za   

5.  Czyżowicz Jan  za   

6.  Kantor Joanna Maria  za   

7.  Kubik Andrzej za   

8.  Machi-Skibińska Justyna za   

9.  Maksymowicz Zofia  za   

10.  Marzec Robert za   

11.  Skrzypek Artur za   

12.  Szaniawska Halina za   

13.  Zagórski Rafał Adam za   

14.  Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  13 głosami „za” 
    1 głosem wstrzymującym 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.II.6.2018 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad informacji i sprawozdań. 
Z-ca Burmistrza Zdzisław Średniawski złożył informację z podjętych zarządzeń za 
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okres od 09.11.2018r. do 12.12.2018r., podjętych zostało 16 zarządzeń 
1) W sprawie sprzedaży w trybie bezprzetargowym na rzecz najemcy lokal 

mieszkalny stanowiący własność Gminy Żmigród wraz ze sprzedażą 
procentowego udziału w gruncie; Żmigród pl. Wojska Polskiego 4/7. 

2) W sprawie przedłożenia projektu wieloletniej prognozy finansowej gminy Żmigród 
na 2019 rok i lata następne. 

3) W sprawie przedłożenia projektu budżetu gminy Żmigród na 2019rok. 
4) Dwa zarządzenia w sprawie przeniesienia wydatków między rozdziałami i 

paragrafami w budżecie Gminy Żmigród na 2018r.. 
5) W sprawie zmian w budżecie Gminy Żmigród na 2018r.,:  

 zmniejszono planowane dochody i wydatki o kwotę 200.431,00 zł. Po zmianie 
dochody budżetu Gminy Żmigród wynoszą 87.981.507,08 zł, a wydatki wynoszą 
95.059.375,08 zł. 

6) W sprawie powołania p. Roberta Grabkowskiego na Dyrektora Zespołu Placówek 
Kultury w Żmigrodzie na czas określony od 17 listopada 2018r. do 16 listopada 
2023r.. 

7) W sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla p. Małgorzaty Dumin 
nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

8) W sprawie wynagrodzenia członków wchodzących w skład Komisji 
Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 
mianowanego. 

9) W sprawie upoważnienia Pana Wiesława Krasa Kierownika Referatu Rolnictwa i 
Ochrony Środowiska do podpisywania w imieniu Burmistrza decyzji 
administracyjnych, pism przewodnich i informacyjnych, postanowień, opinii, 
sprawozdań do GUS, zaświadczeń.  

10) W sprawie rezygnacji z przysługującego Gminie Żmigród prawa pierwokupu 
własności nieruchomości nr 435 AM 1obręb Radziądz o pow.0,61 ha. 

11) W sprawie skierowania projektów uchwał do Rady Miejskiej w Żmigrodzie.   
Inne informacje: 
Podziękowania 
W dniu 26 listopada br. odbyło się ostatnie posiedzenie I kadencji Rady Seniorów. 
Burmistrz Robert Lewandowski podziękował Przewodniczącemu Rady Seniorów p. 
Adamowi Nowakowi i wszystkim radnym za współpracę. 
Wybory   
W dniu 5 grudnia br. odbyło się pierwsze posiedzenie II kadencji Rady Seniorów. 
Pani Maria Para została wybrana nowym Przewodniczącym Rady Seniorów.  
Podziękowania 
W dniu  9 grudnia br. odbył się trzeci już Żmigrodzki Jarmark Bożonarodzeniowy 
„Magia Świąt”. Burmistrz podziękował wszystkim, którzy włączyli się w organizację 
jarmarku. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz podziękował dla Pana Burmistrza za złożone 
sprawozdanie.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Interpelacji i zapytań Radnych.  
Radny Patryk Andrzejewski skierował zapytanie w sprawie powołania dyrektora 
ZPK, na jakiej podstawie prawnej został powołany.  
Sekretarz Gminy Joanna Monastyrska w odniesieniu do zapytania radnego 
powiedziała, że burmistrz przy wyborze dyrektora instytucji kultury oparł się na ich 
statucie. Natomiast osoby, które wskazują inną podstawę, powołują się na ustawę o 
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organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej. W tej ustawie jest zapis, który 
mówi, że ustawa dotyczy takich instytucji, które zostały wpisane na listę ministerialną.  
Statut ZPK, który został przyjęty przez Radę Miejską stanowi, że Burmistrz może 
powołać dyrektora bez konkursu. 
Radny Patryk Ireneusz Andrzejewski w odniesieniu do wypowiedzi p. Sekretarz 
powiedział, że dużo osób powoływało się na zapisy dotyczącą wyboru na stanowiska 
kierownicze w gminach i powiatach. Radny odczytał fragmenty raportu kontroli 
przeprowadzonej przez NIK, które dotyczyły omijania procedur konkursowych przy 
obsadzaniu wolnych stanowisk urzędniczych. Radny powiedział, że wiele osób 
chciało startować w konkursie na stanowisko dyrektora ZPK, ponieważ posiadały 
wymagane kwalifikacje i doświadczenie, i można było dać szansę dla innych osób.  
Radny poprosił o informację, czy został spisany protokół przekazania z poprzednim 
dyrektorem i protokół przekazania z obecnym dyrektorem.  
Sekretarz Gminy Joanna Monastyrska w odniesieniu do zapytań radnego 
wyjaśniła: 
1) Nabór na wolne stanowisko urzędnicze odbywa się z godnie z ustawą. Natomiast 

dyrektor instytucji kultury nie jest to stanowisko urzędnicze i nie podlega tym 
regulacjom. Wybór dyrektora ZKP odbył się zgodnie z zapisami Statutu ZPK. 

2)  Przekazanie wszystkiego, co składa się na daną jednostkę, zostało uregulowane 
przez Burmistrza Gminy Żmigród zarządzeniem, które zostało przyjęte w 2016r. 
Dyrektor odchodzący i dyrektor przychodzący spisali protokół przekazania i to 
miało miejsce w ZPK. 

Radna Bożena Żołnierowicz zwróciła się z zapytaniem do p. Starosty, czy w 
projekcie budżetu na rok 2019 zostały ujęta inwestycja z terenu gminy Żmigród. 
Pani Małgorzata Matusiak Starosta Powiatu Trzebnickiego poinformowała, że 
projekt budżetu jest i będzie czytany przez radnych, aby każdy radny mógł przez 
podjęciem uchwały wnieść wnioski. W projekcie budżetu są zapisane inwestycje dla 
Gminy Żmigród. Natomiast Zarząd przyjął wniosek o remoncie odcinaka drogi 
Borzęcin-Morzęcino.  
Radni nie zgłosili innych interpelacji i zapytań Radnych.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Wolnych wniosków i zapytań. 
Sołtys z Sołectwa Osiek skierował prośbę do Dyrektora Zarządu Dróg 
Powiatowych, aby przyjechał i zobaczył drogę od mostu do Osieka, nawierzchnia 
droga jest w bardzo złym stanie. 
Dyrektyw Zarządu Dróg Powiatowych zapewnił Sołtysa, że przyjedzie i sprawdzi. 
Pani Małgorzata Matusiak Starosta Powiatu Trzebnickiego poinformowała, że 
została przygotowana strategia, którą ma nadzieję, że zostanie wdrożona, przy 
współprac z Państwem, prosząc jednocześnie o zdrowy rozsadek. Kontynuując 
temat p. Starosta zapewniła, że każda petycja będzie rozpatrzona.   Pani Starosta 
zapewniła, że będzie chciała uczestniczyć w sesjach wraz z Dyrektorem ZDP.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zwrócił się do Komendanta KP w Żmigrodzie 
o interwencję, aby przeprowadzili kontrole parkujących samochodów w Żmigrodzie 
przy ul. Kolejowej i ul. Powstańców Styczniowych. Przy dworcu PKP został oddany 
nowy parking, a wielu kierowców dalej parkuje na zakręcie zbiegu tych ulic.  
Radny Patryk Andrzejewski powiedział, że wiele problemów drogowych występuje 
w Żmigrodzie i dobrze będzie omówić je na posiedzeniu komisji.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że już 17 grudnia br. odbędzie 
się spotkanie, którego tematem będzie bezpieczeństwo ludzi starszych i tam będzie 



10 

 

można poruszyć problemy drogowe, które występują na terenie miasta.   
Nie zgłoszono innych wolnych wniosków i zapytań.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad przyjęcia protokołu z sesji nr XLIII i I. 
Radni nie wnieśli uwag do protokołów. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał pod głosowanie protokół nr XLIII i I. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

15.  Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

16.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

17.  Balcerzak Joanna  za   

18.  Cłapka Mariusz  za   

19.  Czyżowicz Jan  za   

20.  Kantor Joanna Maria  za   

21.  Kubik Andrzej za   

22.  Machi-Skibińska Justyna za   

23.  Maksymowicz Zofia  za   

24.  Marzec Robert za   

25.  Skrzypek Artur za   

26.  Szaniawska Halina za   

27.  Zagórski Rafał Adam za   

28.  Żołnierowicz Bożena za   

Protokoły zostały przyjęty jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Informacji Przewodniczącego rady. 
1) Przewodniczący rady poinformował, że na ostatniej sesji Sołtys Sołectwa Kaszyc 

Milickich złożył zapytanie do Dyrektora PZZLA w Żmigrodzie, kiedy zostanie 
otwarty dla mieszkańców Ośrodek Zdrowia w Powidzku. Odpowiedzi w tej sprawie 
udzieliła p. Dyrektor informując, że Ośrodek Zdrowia w Powidzku zostanie otwarty 
10 grudnia br. Informacja w tej sprawie został przekazana wcześniej dla p. 
Sołtysa. 

2) Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przypomniał, że wszyscy radni mają 
obowiązek złożenia pierwszego oświadczenia majątkowego w terminie 30 dni od 
złożenia ślubowania, czyli do 20 grudnia br. 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do ostatniego punktu porządku 
obrad zamknięcia sesji.  

ZAMYKAM II SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  
Na tym zakończono posiedzenie o godz.1350. 
Protokołowała ; 
Małgorzata Schnitzer 

 

 

 


